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UDI-historie 1984-1994 
 
Inleiding. 
 
Met het inkijkje hoe dit schrijven allemaal tot stand komt eindigde ik de versie 1974-1984, dat deed 
ik in juli en begin augustus en zelfs op de camping moest ik aan de bak om de versies september en 
oktober gereed te krijgen. Onze wandelvakantie de gehele maand september naar Santiago de 
Compostella geeft wat extra druk deze twee maanden vooruit te werken. Geen probleem, het weer 
gaf me de gelegenheid om binnen door deze jaren heen te lezen en dit te verwoorden. De majorettes 
en drumband blijven het zorgenkindje maar er wordt alles aangedaan deze twee onderdelen door te 
laten gaan. Nieuwe meiden versterken de majorettes en de nieuwe instructeur van de drumband 
heeft de wind eronder. Maar ook de harmonie en de leden met name het marsen geeft wat frictie en 
dat las ik al voor de vorige versie. Een nieuw jubileum komt eraan en daar kom ik niet omheen, dat is 
er iedere 10 jaar bij die ik beschrijf!  
 
Plezier ermee. 
 

1985_ Dit jaar begint met een nieuwjaarsconcert in samenwerking met Frans Gort op het orgel. Dit gebeurd 
in de Inmannuelkerk op 5 januari. Frans en UDI dat is een goede match maar ook Frans met de leden  daar is 
een klik. In dit concert duoleert hij met Arend Jongejan en is Frans ook vaak de pianist bij enkele deelnemers 
van het onderlingen solistenconcours.  
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Zaterdag 15 en 16 maart zijn de uitvoeringsavonden met de onderstaande koppen en foto’s werd er verslag 
gedaan van wederom twee mooi avonden  
 

 
 
Met 10 agenda punten en 42 leden aan de andere kant van de Jaarvergadering tafel vergadert de vereniging 
op 19 maart in de middenzaal van de Nieuwe Schans. Het onderlingen solistenconcours komt ter spraken, 
doordat de vorige door te veel afvallers was gecanselt zijn er tot nu toe 28 eenheden die zich hebben 
opgegeven. Er wordt vastgesteld dit in oktober te houden. In de rondvraag komt het marsen aan de orde en 
men vraagt zich af of het nog verantwoord is om met zo weinig leden naar buiten te treden. De voorzitter 
geeft dit probleem ook aan maar we kunnen niet anders een ieder te vragen te komen.  
 

Transportbedrijf Den Hartog kreeg zijn 500e Volvo auto en  
daarvoor mochten wij dit met de gehele vereniging muzikaal  
ondersteunen. Prachtige glimmende rode trucks voor de deur  
en wij speelden daar voor de garage aan de Oranjelaan.  
Dit Internationale Transport bedrijf is 1 van de grootste in Nederland en mede gevestigd op Rozenburg. 
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Jaap Mol krijgt op 29 april de zilveren onderscheiding in  
de orde van Oranje-Nassau. Jaap is 40 jaar lid van UDI en  
heeft buiten het bestuurswerk bij UDI was hij bestuurslid van de  
plaatselijke Rabobank en had hij zitting in de culturele raad. Ondanks dat  
het maandagmiddag was werd hij  op deze dag met een serenade  
door 25 muzikanten toegespeeld wat hij zeer waardeerde.  

 
 

30 april de jaarlijkse Koningine dag met de Aubade en de mars naar het Baken om daar de mensen het 
Koninginnedag gevoel te geven. In de avond een mars door de Platen en de Dalen. Op zich niet zo gek om 
ook daar is een mars te maken maar een lelijke disodant gooide met eieren vanaf een balkon die rakelings 
langs muzikenten hun doel misten.  We kunnen natuurlijk niet overal de handen op elkaar krijgen, maar 
omdat met eieren te gaan gooien is toch ook niet de bedoeling! 
 

Op 4 mei werd zoals vorig jaar dodenherdenking herdacht en ook dit jaar was UDI hierbij uitgenodigd en 
werd het een waardige plechtigheid. 
 

In Maassluis was op 11 mei  bijna tradioneel een festival waar de majorettes en drumband met groot succes 
aan deelnamen. De drumband eindigde daar van de 7 deelnemende eenheden in de zelfde afdeling als 1e en 
kwam met de wisselbeker terug. De Majorettes behaalde ook een 1e prijs maar kwamen 2 punten te kort 
voor de wisselbeker. Al met al een mooi  prestatie van deze twee  
onderdelen van UDI. 
 

VTV Eurohof, de tuinvereniging, openden op 1 juni haar nieuwe volkstuinen   
complex aan de Zanddijk (Nu de woonwijk Wilgentuinen). Alleen met de harmonie  
omdat de majoretes en drumband deelnamen aan een KNF concours in  
Denekamp. En die gingen helemaal los toen aan het einde van het concours  
bleek dat de drumband met 292 pnt een 1e prijs hadden gehaald en promoveerde  
naar de 2e devisie. De Majorettes deden het iets minder maar behaalde een  
verdienstelijke 2e prijs met 146,5 pnt en konden ook met opgeheven hoofd  
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huiswaarts keren. Enkele bestuursleden reden na het optreden op het volkstuinen complex de leden van de 
majoretes en drumband tegemoet en ontmoeten elkaar in een resturant in Kesteren elkaar en brachten 
daar de felicitaie over namens de verenigng voor de behaalde successen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Majoretes en drumband nemen deel aan een festival ter gelegenheid van het 75 jarig bestaan van de KNF in 
Portugaal. 
 

De kinderboederij de Beestenboel vierde haar 5 jarig bestaan waarvoor de majorettes en drumband een 
marsje maken uit het dorp waarna de harmonie op de Zanddijk aan sloot en gezameljk naar de 
kinderboerderij marseerde aan de Zandweg waar een serenade werd gegeven.  Nu was het het weer wat 
een spel breker was maar de aanwezigen waardeerde het opterden. 
 

Een mars en een concert op dezelfde dag, in samenwerking met de Brielse muziekvereniging, viel in het 
water. Majorettes en drumband liepen nog wel in de stromende regen maar het concert werd afgelast. 
 

Zaterdag 17 augustus waren we wederom met de gehele vereniging in Oostvoorne voor het muziektent 
concert in het Mildenburgbos. Helaas moest de harmonie het met 10 man minder doen maar het werd op 
deze mooi en zeer toepasselijke plek om een concert te geven een goede muzikale avond.  
 

Het jaarlijkse tuinfeest evenement bij de Beer kunnen we kort over zijn dit jaar op 24 augustus, slecht weer, 
nat en weinig toehoorders! 
 

In het jaarverslag haal ik de volgende serenades en bijzonderheden; op 8 maart krijgen Arend (lid) en Inge 
Jongejan een serenade voor hun 25 jarig huwelijks feest. 26 september waren het Hr. en Mw. Visser-Nobels 
die 50 jaar getrouwd waren een een serenade ontvingen. 2 november was het de beurt aan de heer en 
mevrouw v.d. Lugt - van Seters die hun 50 jarig huwelijk vierden.  
 

Zaterdag 21 september mochten we weer eens komen spelen bij een opening van een bedrijf, nu aan de 
Mersyenweg in de Botlek. Port Terminal werd geopend en de directie sloeg de suggesties van de twee 
bestuursleden die vooraf hadden wezen praten in de lucht. Als gevolg dat we niet spelend voor de loods 
maar als slakken voor wat materieel moesten schuifelen en ook nog eens een km te lang! Terecht werd dit 
onder de leden de wurmentrapmars genoemd, volgens de verslaglegger van het jaarverslag. Maar gezegd 
we hadden veel leden op de been en het bracht weer wat in het laadje van de kas.  
 

Op zaterdag 16 november concours te Bussem. In 1986 zijn we  niet naar Kerkrade gegaan, dat wisten we 
wel maar dat we degradeerde in Bussem dat hadden we niet voorzien. Met het verplichte werk Overturen 
Fhedre haalde we 131,5 pnt en met de Western Rapsodie 126,5 pnt totaal 258 pnt waar er 270 pnt nodig 
waren niet te degraderen naar de ere afdeling. Jan Romers schrijft; Maar je moet ook kunnen verliezen. En 
dat is zo, de maaltijd na afloop van dit concours in de Schans lieten we ons zeker smaken. 
Het was een 2 daags concours en ik weet me nog te herinneren dat er die zaterdag geen 1e prijzen werden 
behaald en zondags allemaal 1e prijzen. Volharding uit Oostvoorne was ook deelnemer die zaterdag en die 
behaalde helemaal belabberde punten en schreef het bestuur om samen in verweer te gaan, dit werd door 
het bestuur van UDI afgewezen omdat verweer of beroep niet mogelijk was. En wie zijn wij om te vertellen 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 5 van 67 
Avdm 

 
dat ze het niet goed doen, en wellicht hadden ze gelijk! Hoe dan ook, we zijn uit de Vaandal afdeling en 
kunnen zeggen dat we op het hoogste niveau hebben gemusiceerd! 
Na afloop van het cocnours tijdens het dinder in de Nieuwe Schans krijgt Jaap Mol de gouden speld voor 40 
jaar lidmaatschap opgespeld door Leen Quak.  
 

Op 23 november mogen we Sint-Nocolaas weer vewelkomen met een mars door het dorp. 
 

Op 30 november bereikt het bericht ons dat ons zeer  
gewaardeerd lid en drager van de zilveren medaille in de  
Orde van Oranje-Nassau Janus van Oudenaarden is  
overleden. Iedereen kon hem en hij wilde in alle  
eenvoud zonder de muziek begraven worden. Jan Romers  
scheef onderstaande In memoriam ter nagedachtenis aan  
Janus van Oudenaarden, 
 
                                                                                                    Janus in zijn huiskamer met  
                                                                                                    veel van zijn gemaakte  
                                                                                                    atributen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                               Janus op zijn vertrouwde Bariton Saxofoon 
 

Vrijdag 20 december 7 jaar na dato weer een  gezamenlijk kerstconcert met het Rozenburgs mannenkoor. 
De strijdbijl is begraven en we doen weer waar we met onze verenigingen goed in zijn, muziekmaken en het 
publiek vermaken. +/- 570 bezoekers in Sporthal de Rozet. Na afloop zijn de verenigingen het met elkaar 
eens, een mooi concert maar niet zo grandioos als een van de eerste concerten met b.v. Caroline van 
Hemert. Dat was het niet en zal het niet meer worden. De tijd is anders en mensen zijn moeilijker uit huis te 
krijgen maar beiden zijn dankbaar dat we dit weer hebben gedaan en reden om optimistich te zijn is er ook! 
Verdere deelnamen aan dit concert waren Cees van der Sluis (Bariton), Frans Gort en Frans van der Weide. 
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Jaarverslag 1985, Jan Romers als toenmalig secretaris stelt de vraag in de leden vergadering van 22 april 
1986 ‘Wat is een jaarverslag’  het blijkt zijn laatste verslag te zijn. Hij geeft zelf antwoord op deze vraag en 
geeft aan dat het niet meer is dan een opsomming van feiten en gebeurtenissen. Toch is het belangrijk te 
weten  en nog eens na te slaan wat er zoal gebeurd is in het verleden en de revue te laten passeren (ik ben 
er blij mee dat dit al 87 jaar gebeurd is anders had deze opsommimg naar 125 jaar UDI er heel anders 
uitgezien of misschien wel niet geweest!) Verder geeft hij aan dat hij in de 15 jaar dat hij secretatis is 
geweeest de helft van de 8 notulen boeken heeft vol gescheven. Een oud gezegde zegt, vervolgd hij, wie 
schrijft die blijft. Maar dat is niet zo, op deze jaarvergadering stopt hij als secretaris. Maar ik gebruik zijn 
verslag nog in het hierboven beschreven jaar 1985. 
Ik heb met veel plezier en interesse zijn veslagen mogen lezen ook omdat het handschrift bijzonder mooi is. 
Zijn eigen draai en schrijfwijze waren de juiste zienswijze zoals ik in de jaren dat ik tot aan deze wisseling van 
secretaris had mogen beleven. 
 

Verder haal ik uit zijn verslag dat in 1985 het ledenaantal bij de harmonie iets is terug gelopen maar dat bij 
de majorettes en de drumband het juist is toegenomen. Dat het ook in 1985 enigszins volledig op te treden 
is een verschijnsel waar meerdere verenigingen mee te kampen hebben. Naast de wat zijn er toch weer 
succesvolle en positieve optredens geweest waar we de Rozenburgse bevolking wat onze achterban is en 
moet blijven Good-Will hebben gekweekt.  
 

1986_ Voor het eerst in haar bestaan een nieuwjaars receptie en wel op 7 januari. Veel over gesproken 
maar nog nooit gedaan tot deze dag. Gezien de groede opkomst een schot in de roos in een ongedwongen 
sfeer en gezellig samenzijn. Jan van der Meer had een op rijm gemaakte jaarspeech en Arnold Camferman 
kroop achter de piano voor een leuk stukje achtergrond muziek. 
 

In de nacht van 19 en 20 januari zijn we uit de Schans gebrand zoals Jan Romers dit verwoord in het 
jaarverslag.  Dit gaf onverhoop nogal wat moeilijkheden, de uitvoering kon geen doorgang vinden en we 
moesten ander onderdak vinden om te repeteren. Alle spullen moesten weg uit de Nieuwe Schans, gelukkig 
geen schade buiten wat rook en roet.  
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Op 21 januari vergaderd het bestuur in het knusse keukentje van de sigaren zaak van Jaap Mol aan het 
Raadhuisplein (nu Primeara) zo staat te lezen in de notulen van deze veradering. Uiteraard wordt daar 
gesproken over de brand in de Nieuwe Schans. Na overleg met de gemeente kunnen we vanaf 28 januari 
gaan repeteren in de Gymzaal aan de Kerkweg. Dat geld voor alle onderdelen van de verenigen en voor         
f 50, = per dagdeel. Wim en Nel Rietdijk zal gevraagd worden of zij de comsumpties daar willen verzorgen.  
Omdat de brand ook de uitvoering en de jaarvergadering zal verstoren zal hier later op terug gekomen 
worden. 
Voor de bestuurverkiezingen deel Leen Quak mede dat hij naar alle waarschijnlijkheid Rozenburg gaat 
verlaten en zich daarom niet herkiesbaar zal stellen.  Afgetreden zijn dit Jaar Leen Quak, Jan Romers en 
Johan van Krogten die de vertrokken Gon Wilemstijn hebben opgevolgd. Jan Romers vraagt een maand 
bedenktijd om zich herkiesbaar te stellen. Als e.v.t. kandidaten gaan de gedachten uit naar Pauline Assman 
en jawel, Arie van der Meer.  
Ook in deze vergadeing lees ik, of het zo had moeten zijn met de brand,  dat er al na eerder aandringen in 
het bestuur de spullen in de Nieuwe Schans te verzekeren zijn voor f 4, = / duizend gulden verzekerd bedrag.  
Aan het einde van de vergadering wordt Jaap Mol bedankt en die geeft aan zolang de Schans niet 
beschikbaar is er daar vergadert kan blijven. 
 

Een ingelaste bestuursvergadering op 20 februari om de punten van een uitvoering van de harmonie in de 
Immanuel samen met Frans Gort te bespreken. Dat gebeurd en er wordt ook over de Ledenvergadering 
gesproken die dan op 22 april gehouden zou worden. Men is er nog niet uit wie stopt of doorgaat in het 
bestuur. 
 

In het keukentje van de sigarenzaak van Jaap Mol is er met alle bestuuders een vergadering en wel op 2 
april. Een complete agenda en de armen uit de mouw voor de bestuurverkiezingen. Jan Romers stopt en 
Johan van Krogten stelt zich niet meer beschikbaar i.v.m. een verhuizing naar Hoofddorp. Pauline Assman en 
Gerrit Degeling zijn gevraagd om zich als bestuurslid beschikbaar te stellen, hier is postief op gereageerd 
door beiden.    
 
Door de brand moeten we dus afwijken van de jaarlijkse gang van zaken en wijken daarom voor de 
uitvoering zonder majorettes en drumband uit naar de Immanuel kerk op 19 april waar we samen met Frans 
Gort een geinproviceerd concert geven voor een volle kerk.  
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Natuurlijk missen we de aanhang van de majorettes en drumband  
en de donateurs die voor het naprogramma komen ten spijt geven  
we aldaar een mooi en degelijke uitvoering. 
 

In de gymmastiekzaal aan de Kerkweg, dat is ook bijna op de locatie  
trouwens waar UDI in het begin van haar bestaan repeteerde in het  
1e openbare school, wordt buiten de repetitie i.v.m. de brand ook de  
Algemene Ledenvergadering gehouden. Na de gebruikelijke stukken  
en cijfers is de bestuursverkiezing op de agenda het volgende punt.  
Leen Quak legt het een en ander uit en geeft aan zelf nog 1 jaar aan  
te bijven. Pauline  Assman wordt voorgedragen als nieuwe secretaris  
en met 46 stemmen gekozen. Voor de overige bestuursfuncties zijn er  
twee kandidaten te weten Gerrit Degeleing en Peter van Til. Gerrit  
Degeling werd uiteiendelijk met 34 om 12 stemmen gekozen.  
 

Jan wordt tijdens de bestuursveradering op 15 mei, waar hij op  
verzoek van het bestuur nog aanwezig was, bedankt voor zijn 15  
jareninzet als bestuurslid en secretaris van UDI.  
Hij mocht een pen met incriptie in ontvangst  
nemen. 
De Gerrit waarmee het stukje begint of op  
aansluit dat was Gerrit Lievaart die in het  
ziekenhuis verbleef. Mooi om deze tekst en de  
aanleiding te lezen mede het feit dat dit soort  
vervelende persoonlijke zaken binnnen de  
verenigingen heden terdagen ook spelen en  
er aandacht voor was en is! Gezondheid is een  
groot goed en Jan was een gevoels mens en kon  
het ook goed verwoorden. Dit jaarverslag was 
misschien zijn laatste geschrift als secretaris 
van UDI en zie ik een beetje als zijn afscheid 
als secretaris en bestuurder. 
Ik heb het voorrecht gehad zijn geschriften van  
15 jaar secertaris te hebben mogen inzien en  
te mogen ondervinden hoe zij toen der tijd de  
vereniging bestuurde en hoe dit door Jan werd  
vast gelegd. Mooi om zo nu af en toe te zien  
en te lezen dat hij aangaf “vast leggen voor het  
nageslacht” en “Als iemand dit nog eens naleest” 
nou dat is zeker gebeurd en heb daar van  
genoten en jullie daarvan soms stukjes laten  
zien en dat dus doorgegeven, in de lijn van zijn 
gedachte!   
Met respect sluit ik dit gedeelte van Jan Romers  
af en ga zien hoe de opvolgster het gaat over  
nemen. 
 

Omdat dit beter paste in mijn opsomming hierboven ga ik toch nog even terug naar 19 april en wel voor de 
serenade voor bakker Langstraat die 65 jaar bestond op deze dag een receptie gaven. Allen die naar de 
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receptie kwamen konden zien dat de 90 jarige Langstraat genoot van de serenade en deelden alle die de 
receptie bezochten een doosje met koekjes uit. Hieronder drie generaties Langstraat en het krantenstukje. 

 
 

Op 31 mei gaf de gehele vereniging een concert op het Raadhuisplein, het verslag vertelt de rest 

 
 

Na de vakantie start als nieuwe instructrice bij de  
majorette Gertiana van Bodegom uit Heenvliet die Joke  
Teube opvolgt. 
 

UDI stekt de handen uit de mouwen voor de viering van  
het 400 jarig bestaan van Rozenburg.  
Enkele leden knappen de muziektent op die een beetje in 
verval was geraakt. Zelfs de verlichting krijgen ze aan de praat en eind  
augustus geeft UDI een concert op de opgeknapte Muziektent. 
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                                                                                                                                                                                         UDI leden met de roller en kwast aan het werk            
 
 

Op 28 augustus wordt de Nieuwe Schans weer in gebruik genomen met een feetselijke muzikale avond, UDI 
bijt de spist af met een klein maar verdienstelijk concertje. 
 

4 oktober verzorgen majorettes en drumband een grandioos optreden in samenwerking met Libertatis 
Primitiae in Brielle.  
 

De bestuursvergadering van 7 oktober 1986 vind ik notulen boek 9. Er is duidelijk een  
andere secretaris die groot en duidelijk schrijft, dat is prettig. Dat had ik uiteraard op  
de laatste pagina’s van boekje 8 ook al gezien maar de inhoud van de vergaderingen  
zijn anders opgesteld en meer op de inhoud van de vergaderingen ge-ent.  
Namen van bestuurders worden afgekort, kortom we komen in een andere tijd  
terecht en Pauline geeft ons een inkijkje in het wat het bestuur zoal bespreekt en de vereniging voorlegd. 
Uiteraard gooi ik niet alles op tafel maar ik hoop ook vanaf nu de krenten in de pap te kunnen vinden. 
 

Met 10 verenigingen van Voorne Putten en Rozenburg wordt op 25 oktober in Sporthal De Eendracht te 
Hellevoetsluis het VPR Eilanden concertfestival gehouden. Een nieuwkomer is de net opgerichte BrassBand  
RBS (Regionale Brasband Spijkenisse)  
met vestigingsplaats Spijkenisse en  
dirigent Dik van Ooijen (een collega  
van Bob Loggen). In dit orkest  
zitten ook UDI leden en op de foto  
zie je uiterst rechts Ad van Ham zitten 
op de cornet. 
Dik van Ooien is voor UDI geen  
onbekende, hij zal in de jaren ‘’90 les  
gaan geven en dirigeert ook de  
harmonie nog weleens als invaller. 
Het festival zal na toevoeging van de 
Brassband in het vervolg worden  
afgekort in HaFaBra festival. 
(HaFaBra – Harmonie, Fanfare  en Brassband) 
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Het verslag van het VPR HaFaBra fesival te Hellevoetsluits. 
 

Nadat in 1985 het onderlinge solistenconcours nog was afgeblazen  
vanwege te weinig animo was het programma voor 22 november  
wel goed gevuld.  Alle deelnemers werden de winnaars, zowel  
 blazers als majorettes en trommelaars! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aan het einde van de avond was er voor Gerrit Quak nog een  
Gouden speld voor 40 jaar lidmaatschap em werden enkele mensen 
in het zonnetje gezet zoals het stukje ma afloop aangeeft. 
 
  
 
 
 
 
 
 
1987_op de bestuursvergadering van 20 januari worden de taken voor de aankomende uitvoering verdeeld 
en besproken. Veel aandacht voor de uitnodigen naar de gemeeente, bevriende verenigingen en de pers op 
Rozenburg en op Voorne Putten. Ook lees ik hier dat na het vetrek van de Fam. Willemstijn eind 1985  de 
verzorging van de prijzentafel door de Fam. Breukel (Wim en Ina) overgenomen is en dat dit bijna voor niets 
voor elkaar is gekomen. Er werden in die tijd op 2 uitvoerings avonden 4000 loten vekocht en er waren per 
avond 200 prijzen, dus 400 prijzen.  
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De Bestuurvergadering van 5 februari worden de bestuurswisselingen besproken voor de aankomede ALV. 
Leen Quak stopt zoals al eerder aangegeven en Jaap Mol stelt zich beschikbaar als voorzitter.  
 

De jaarlijkse uitvoeringen zijn in 1987 gehouden op 13 en 14 februari in de nieuwe grote zaal van de Nieuwe 
Schans. Dit jaar is te gast Johan Perik saxofonist en fluisspeler van de marinierskapel. Lastig een korte 
uieenzetting te geven van deze avond met zoveel informatie, dus plaats ik het gehele verslag met alle ins en 
outs! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Algemene Ledenvergadering is op 10 maart en 41 leden zijn aanwezig. Dat is gezien de meer als 100 
leden tellende vereneniging niet veel memoreert de voorzitter. Na de verslagen en goedkeuring van de 
notulen en het financieele verslag vraagt de voorzitter om de contributie vanaf 1 april 1987 per bank te gaan 
betalen. Dat kan je je nu niet meer voorstellen dat het voor die tijd nog contant bij de penningemeester 
betaald werd en in een kasboek werd bijgehouden.  
Bij de bestuursverkiezingen merkt Leen Quak, de voorzitter, dat hij vroegtijdig stopt in verband met 
verhuizing en hij vindt dat de voorzitter op Rozenburg hoort te wonen. Hij heeft overigens er 17 jaar op 
zitten als bestuurslid en is door toeval voorzitter geworden nadat Cor van t’ Hof ziek is geworden. De 
verkiezing loopt verder geruisloos en Jaap Mol bedankt de leden voor het vertrouwen en geeft aan dat de 
steun van de hard nodig heeft alles voor elkaar te krijgen, het bestuur kan het niet alleen, daar zijn de leden 
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bij nodig! In de vergadering de gebruikelijke zaken zoals het jaarprogramma waar goed over gesproken 
wordt om hier verder niet op in tegaan. Wel wil ik wat schrijven over het op handen zijnde 90 jarig bestaan 
van 1989. Hier zie ik al maanden van alles voorbij komen in de notulen zonder daar aandacht voor gegeven 
te hebben. Maar nu is het een agendapunt en het hoge woord komt er uit, het bestuur wil samen met de 
leden en aanhang naar Duitsland. Buiten plezier maken willen ze ook concerten geven. Er wordt gestemd en 
de meerderheid vind het wel leuk plan dus krijg het bestuur groen ligt om het verder te gaan uitwerken. Ook 
komt het organiseren voor een concours en de twee VPR festivals aan de orde. Na wat op en aanmerkingen 
vanuit de vergadering wordt dit nog in beraad genomen.  
 

30 april, koninginnedag en de gebruikelijke dingen worden gedaan zoals andere jaren. Nieuw is dat Arend 
Jongenjan van de Molenkrans de festiviteiten met zijn trompet opent. 
 

Dit geldt ook voor de activiteit op 4 mei, een zeer plechtige herdenking en de harmonie doet wat van haar 
verwacht wordt, Leo Robbermond dirigeert UDI bij afwezigheid van Bob Loggen i.v.m. werk. 
 

Voor wat hoort wat, de voetbal wordt  
Kampioen en UDI loopt voorop om de 
Kampioenen door het dorp te begeleiden. 
Zij deden al zoveel voor UDI dus dan is dit 
wel het minste wat je terug kan doen! 
Hossend op de vrachtwagen werd het een 
mooi rondgang! 
 
 
 

 
De tennisvereniging bestaat 25 jaar en UDI geeft een  
serenade, het stukje en de reactie van het bestuur  
T.C. Rozenburg zeggen genoeg! 
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Een mooie kop van het concert samen met het Operettekoor op 16 mei, 
en dat was het het ook, niets van gelogen. Twee geweldige verenigingen 
die het samen presteren om er wat moois van te maken, Frans Gort  
omschrijft deze avond als volgt 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

In de notulen van de bestuursvergadering van  
4 juni lees ik dat de Polderjongens niet meer zullen  
optreden. Zoals ik later las, ze heffen zich niet op,  
‘Ze gaan slapen om niet meer wakker te worden’.  
Dit moeten woorden, en een beslissing in onderling  
overleg met de boerenkapel leden, van de leider  
van de Polderjongens Cor van t’ Hof geweest  
moeten zijn! 33 jaar hebben deze mannen veel  
muziek gemaakt, lol gehad, vriendschap en lief en  
leed gedeeld! De meeste mannen zijn al op leeftijd  
en de leider en artistieke man achter het geheel is  
niet meer in staat te doen wat hij altijd deed, het is 
mooi geweest, punt! 
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10 jaar Cultureel centrum, dat is feest op 24 oktober in de Nieuwe Schans! 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wellicht een groot stuk tekst maar de schrijver 
verwoord sommige stukjes wel heel erg mooi zeker 
voor die tijd waar er gezaagd wordt aan de poten van de verenigingen in een  
veranderende tijd. Met namen de laatste alinea geeft aan dat niet alle verenigingenn  
voor een volle bak en al zeker niet op twee avonden zoals UDI in die tijd. Mooi om  
te lezen hoe er over UDI geschreven wordt, dat valt ook op. Met namen de boven- 
aan de derde alinea; ‘Het is gek om te zeggen, toch achter deze muziek kan een  
het dorp wel aan lopen. Dit doet me denken aan een fris sprankelend  
wijntje’.  
 

                                                           7 november wordt er weer een onderlinge solistenconcours georganiseerd.  
                                                           Een keur aan optredens komt deze middag weer voorbij aan de jury leden 
                                                           en onder grote belangstelling, geeft het krantenstukje aan.  
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1988_ Op de druk bezochtte nieuwjaarsreceptie van 2 januari zijn is buiten de goede wensen ook nog een 
huldiging.  Chris van t’Hof krijgt een speldje voor zijn 25 jaar lidmaatschap. 
 

BV van 3 februari wordt gemeld dat het bij de drumband niet al te lekker loopt, zij staan open voor alle 
sugesties om leden te werven. Via de krant en een voorstel om op de scholen voorlichting te geven. 
De uniformen van de harmonie zijn aan vervanging toe en de gevraade subsidie is toegezegd en er kan actie 
genomen worden en ook een inventaris gemaakt wat er vervangen moet worden. Tevens staat te lezen dat 
majorettes en drumband geheel iets nieuws krijgen. Als 2e voorzitter stelt Theo Bailly zich beschikbaar in 
deze vergadering. Ook lees ik dat Jan van der Meer graag iemand zag die ging meeleopen als opvolger van 
het peningmeesterschap. Ze gaan op zoek naar iemand, wordt besproken.   
 

4 en 5 april zijn daar de  
uitvoeringsavonden weer en  
Frans Gort schrijft als kop boven  
zijn artikel ‘Rozenburgse  
Harmonie U.D.I. musiceert vrij  
en onbevangen’. De zaal was  
twee avonden bomvol en Frans  
schrijft dat het zeer  
gevarieerde en mooie avonden  
waren niet alleen door de  
harmonie maar ook majorettes  
en drumband. 
 
Een groepsfoto van de leden van de  
Drumband en de majoretten op de uitvoering 
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Een overzichtsfoto van de harmonie op 4 of 5 maart op het podium, het past net. Tevens een blik op de prijzentafel voor verloting voor het podium. 
 

In de bestuursvergadering van 27 april lees ik dat de leden gepolst zijn voor het reisje naar Duistsland en dat 
er veel animo voor is en dat het kostenplaatje ook gunstig is. De bedragen voor volwassenen bedragen  
f 200, = p.p. en voor jeugd f 125, = p.p. en er kan in etappes betaald worden. Zo moet er f 25, = op 1 sept., 1 
nov. 1 febr. en op 1 april het resterende bedrag betaald zijn. Ook is een aparte commissie in het leven 
geroepen om dit reisje verder te organiseren. Leen Quak (Vz), Jan Romers (secr.) en Ankie Degeling (pen.) 
vormen dit comité. Verder wordt besloten de twee  
VPR-festivals te gaan organiseren in 1989. 
 

30 april was weer een drukke verenigingsdag. Het verslag  
zegt genoeg! Op de foto’s rechts een mooi beeld van de  
Majorettes en de auto met het rad van avontuur van UDI. 
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Niet alles is helaas voorhandig en er zijn dingen die jaarlijks terugkomen zoals  2 mei, festival DruMa in 
Maassluis, 4 mei dodenherdenking met de harmonie die daar haar medewerking weer aan verleend, op 9 
mei doen de majorettes en drumband mee aan het DruMa festival te Rockanje en op 4 juni loopt de gehele 
vereniging mee met de sluiting van de avondvierdaagse. 2 juli  bos concert te Oostvoorne met Johan v.d. 
Berg op de bok, op 6 augustus lopen drumband en majorettes mee in een bleomencorso en op 1 oktober 
gaan zij op concours in Sas van Gent, en op 8 oktober doen zij nog mee aan een festival in Ouddorp. In het 
blokje serenades kan ik schrijven dat er op 15 juli de heer en mevrouw Geluk voor 50 jaar huwelijk en 
serenade is gegeven. 
 

Het bestuur vergadert op 6 juli en het blijkt dat Peter van Til zijn bestuurstaak heeft neergelegd. Dit is zeer 
spijtig zeker voor de redevoering daarvoor. Men besluit bij de majorettes en drumband te vragen of iemand 
zijn taak als contactpersoon van deze twee onderdelen in het bestuur te willen opvullen. Bijzonder in mijn 
rol van beschrijven van de historie van UDI lees ik dat er vraag is gesteld om de leden een presentje te geven 
bij het 90-jarig bestaan. Er wordt geopperd door Theo Bailly om een boekje te maken van de geschiedenis 
van UDI en dit dan uit te geven. Jan van der Meer zal contact opnemen met Jo Bergwerff, die zou volgens 
hem de aangewezen persoon zijn dit soort klussen te doen (Jo Bergwerff heeft in zijn persoon diverse 
boekjes met aanzichtkaarten van en over Rozenburg uitgebracht waarvan ik in vorige versies stukjes van heb 
gebruikt die met UDI te maken hadden). Zoals bekend is dat uitbrengen van de geschiedenis niet gebeurt 
maar met het 100-jarig bestaan wel, maar later meer hierover. Wel leuk in het maken van deze beschrijving 
waar ik mee bezig ben dat hier ook te lezen, ik ben dus niet de enige die dit gevoel had dit te moeten doen!  
 

20 juni concert na de pauze bij Dacapo in Giessenburg. Dit is het Orkest waar Bob Loggen voorstaat en mede 
heeft opgericht. Zij kunnen nog geen volledige avond vullen en zodoende doet UDI dit onder leiding van Bob 
Loggen. 

 

Onverwachts vertrekt onze beschermheer en burgemeester het dorp om in Nieuwenkerk a/d IJssel zijn ambt 
voort te zetten, Jan van der Meer schreef in eigen woorden en wijze onderstaande stuk in de krant 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

In de bestuursvergadering van 31 augustus staat te lezen dat er afspraken zijn gemaakt met Kattenburg, de 
uniformen maker. Alle leden moeten langs om te kijken wat er aan hun uniform mankeert en zo te kunnen 
zien wat er vernieuwd of aangepast moet worden. Ook de drumband kan gaan kijken voor wat nieuws en 
dat gebeurt op de muziekbeurs in Ahoy. De Majorettes gaan ook in het nieuw en daarvoor is ook iemand 
geweest en was allemaal zeer positief te noemen zo staat beschreven. Dit alles in het kader van de subsidie 
die is ontvangen voor de uniformen waar ik eerder over schreef.  
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Er is nog steeds wat gerommel bij de drumband en er worden in de vergadering harde noten gekraakt. De 
lira’s die met veel vijven en zessen zijn aangeschaft zijn niet bezet en er wordt gesteld deze invulling vanuit 
de drumband gepromoot moeten gaan worden zodat deze instrumenten snel worden voor zien van nieuwe 
leden, ‘al moet het jaar gaan duren’ wordt aangegeven! Er is veel geïnvesteerd hierin en het bestuur stelt 
dat er snel orde op zaken gesteld moet worden.   
Op de ALV was er al spraken van een verloting voor het 90-jarig bestaan en hier lees ik dat dit al in 
vergevorderd stadium is en dat Rijpsma de 7000 loten zal drukken voor gereduceerd bedrag met hun 
advertentie achterop. Fietsen en autobedrijf Lievaart biedt een fiets voor aankoopprijs aan en de Rabobank 
biedt een gratis weekendhuisje aan als prijs.  
 

10 september, concert harmonie bij VTV Eurohof tijdens open dag aldaar en medewerking van Majorettes 
en drumband bij de eerste voetbalwedstrijd van VVR. 
 

Ik lees in de notulen van de bestuursvergadering van 29 september dat Lena Schermer het secretariaat 
tijdelijk overneemt van Pauline Assman. Pauline heeft haar lidmaatschap opgezegd en het bestuur vond dat 
zij ondanks dat Pauline het secretariaat wilde voortzetten dit niet gewenst was. De drumband heeft een 
nieuw uniform uitgezocht is te lezen en er zijn wat dingen die het bestuur niet goed vindt of te veel afwijken 
van het geheel. Er zal met de drumbandleden een afspraak maken begin oktober dit te bespreken. 
 

28 oktober vergadert het bestuur en ik lees in de notulen dat nog niet alle zaken omtrent de laatste brand in 
de Nieuwe Schans van 10 op 11 januari 1986 zijn opgelost en of uitgekeerd. Het grootste deel is opgelost en 
betaald maar nog niet helemaal waarvoor actie is genomen. Het is inmiddels bijna twee jaar geleden dus het 
mag wel een keer vinden zij. Ook lees ik dat de Uniformen van de Drumband op 7 november worden 
ingemeten dus zijn ze er over uit maak ik hieruit op. 

 

Het onderlinge solistenconcours op 12 november was met 19  
optredens goed bezet.  Een mooi verslag in de krant gaven de  
belangrijkste zaken weer.  
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Houtkwintet v.l.r. Gerrit Lievaart, Margreet van Vossen, 
Chris v. t’ Hof, Arie v.d. Meer en Wim van Balen op de  
Basklarinet. 

 
 

In de laatste bestuursvergadering op 13 december vervelend nieuws vanuit de drumband. Er blijken 6 leden 
hun spullen te hebben ingeleverd en er is een brief van één daarvan of dat de drumband niet zelfstandig kan 
worden. Ieder van het bestuur is het erover eens dat dit niet kan en dit te melden aan de schrijver en aan te 
geven dat geen prijs wordt gesteld op een nadere toelichting. De instructeur Robbemond geeft ook aan de 
drumband niet zo meer te zien zitten maar door wil gaan tot aan het reisje naar Duitsland. Er zijn tenslotte 6 
ervaren mensen weg en er moet bijna opnieuw worden begonnen met leerlingen. Al met al weer een klap in 
het gezicht van de vereniging met dit onderdeel zo net voor het 90-jarig bestaan van UDI 
 

1989_ Het jubileumjaar begint met de op dinsdag 3 januari gehouden nieuwjaarsreceptie. Hier huldigen we 
Jannie Lobé 25 jaar harmonie lid, en haar man Frans Lobé voor 12,5 jaar vaandeldrager. Gerrit Lievaart krijgt 
de gouden speld voor 50 jaar lidmaatschap. 
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14 januari nieuwjaarsconcert in de Immanuelkerk met Frans Gort en diverse UDI-solisten, een mooi begin 
van dit jubileumjaar. Het artikel geeft een prachtige impressie van dit concert. 
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De gemeente Rozenburg geeft aan, lees ik in de notulen van de bestuursvergadering van 1 februari, dat het 
nog teruggestorte sub. Bedrag van f 5800, = niet terug hoeft en dat UDI  nog een bedrag van f 8800, = in het 
instrumenten fonds gestort zal krijgen. Een mooi opsteker voor de bijna jarige vereniging.  
Veder nog steeds geen afhandeling van de brandschade, Jan van der Meer geeft aan de eigen verzekering 
opdracht gegeven te hebben één en ander uit te zoeken. 
 

De Instructeur van de drumband Leo Robbemond heeft aangegeven met de grote vakantie te stoppen maar 
blijft wel lid van UDI, dit lees ik in de notulen van 1 maart van 1989. Ook lees ik dat er geen nieuwe 
uniformen komen voor de drumband en dat nog wat problemen geeft voor de subsidie, het gesprek wordt 
aangegaan met de desbetreffende wethouder. In diezelfde vergadering wordt ook nog gesproken over de 
naderende Algemene ledenvergadering. Lena Schermer geeft aan zich beschikbaar te stellen en ook Gerrit 
Degeling is aftredend maar stelt zich ook weer beschikbaar. Jan van der Meer geeft aan dat hij echt wil 
stoppen over 2 jaar en er moet daarom uitgekeken worden naar een vervanger. 

 

Lastig om te kiezen, ik maak het me zelf niet makkelijk met een plakboek vol van het 90-jarig bestaan, moet 
keuzes maken en volsta met de aankondigingen van het jubileumjaar met wat krantenstukjes en hun 
koppen  
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18 maart, receptie 90 jaar bestaan in de Nieuwe Schans met als ceremoniemeester Gerrit Versluis. Op deze 
receptie zijn Gerrit Lievaart, 50 jaar KNF lid en Gerrit Verschoor, 60 jaar KNF lid gehuldigd worden door dhr. 
v.d Engel van de KNF verrast met een speld. Verder was het een gezellige boel in de middenzaal van de 
Nieuwe Schans met veel felicitaties van de genodigden, oud leden en andere belangstellenden.  
Diverse speeches en warme  
woorden voor de vereniging  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Locoburgemeester G. J van Kooten  
spreekt de vereniging toe. 
Hier de bestuurstafel met van links naar recht: Gerrit Degeling, instructrice Gentiana van Bodegom, dirigent Bob Loggen, instructeur Leo Robbemond, 
Theo Bally, Jan van der Meer, Lena Scharmer- Krikken, Jaap Mol en erevoorzitter Cor van t’ Hof (Arend v Hartingsveldt is niet aanwezig) 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Enkele sfeer foto’s van de receptie en de tentoonstelling die ook in deze zaal stond 
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De laatste foto, rechts op blz 23, is die van onze oudste dochter Rianne Jager - van der Meer die toen bijna 2 
jaar was en toen al belangstelling toonde voor de geschiedenis van UDI. Deze foto is inmiddels na 34 jaar 
ook geschiedenis maar Rianne is een verdienstelijk klarinettist waar schrijver natuurlijk heel trots op is! 
 

Hieronder moet ik toch ingaan op de receptie waar ook twee leden nog een speldje kregen waar ik bij de 
intro van deze gebeurtenis al over schreef.  
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Bestuursvergadering 29 maart, er wordt wat vergaderd maar het is nodig blijkbaar. Een volle agenda zie ik in 
het notulen boek waar ik niet alles over uit haal naar dit overzicht. Maar wel de dingen die in deze 
opsomming van de geschiedenis wat mij betreft niet achterwege mag blijven, al is het lastig een keuze te 
maken. Er gebeurt nogal wat en er staat veel te gebeuren en dat willen de bestuurders goed geregeld 
hebben, dat lees ik tussen de regels door. b.v. de aankomende uitvoering waar veel voor te doen is, stukje in 
krant, advertentie op kabelkrant, een presentje, een bloemetje, de verlotingstafel, mensen voor de 
verlotingen zo meer. Ook het reisje Duitsland komt in de agenda en in de notulen voor en daar staat dat de 
verzekering rond is voor de gehele reis.  
1 april, het is geen grap, spelen wij het na programma vol bij Dacapo in Giesenburg. Voor de pauze in de zaal 
om naar de collega’s te luisteren en elk jaar beter hoort worden.  
 

Op 7 en 8 april uitvoering /jubileumconcerten met natuurlijk stukken die we in Giesenburg ook mochten 
laten horen. Dit jaar weer een solist en wat voor één, solo trompettist Frank van de Poel van de 
Marinierskapel. En wat een kop boven het uitgebreide  
krantenstuk! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 26 van 67 
Avdm 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

18 april Algemene ledenvergadering, alle bestuursleden aan de tafel en aan de andere kant daarvan 31 
leden. De voorzitter, Jaap Mol, benoemd nog even de hoogtepunten van dit jaar met name de receptie en 
de uitvoering van 7 en 8 april maar ook de minder leuke dingen zoals de moeilijkheden bij de drumband en 
het stoppen van Paulien Assmann als secretaris. Toch ziet hij de toekomst met vertrouwen tegemoet.    
Van alles passeert de revue, zoals dat hoort op een jaarvergadering met de nodige en ook gewone gezonde 
discussies. Bij wat verder ter tafel komt is te lezen dat Siem Qualm in het ziekenhuis verblijft en dat Leo 
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Robbemond na het reisje Duitsland zal stoppen als instructeur. Dit geeft stof tot praten maar het bestuur 
geeft aan dat er gezocht wordt naar een opvolger en dat we de drumband niet zomaar op kunnen geven! 
Na niets meer aan de orde sluit de voorzitter deze vergadering. 
 

Na veel gepraat, nog eens gepraat en uiteindelijk georganiseerd gaat de gehele vereniging naar Duitsland. 
Op zaterdag 13 mei stappen we in de bus en via het 3 landenpunt in Vaals komen we in de middag aan in 
Altenahr waar we twee nachten verblijven in hotel Zur Post. Opfrissen, met elkaar de maaltijd en daarna 
met een mars door het dorp om een eerste concert bij het treinstation te geven voor behoorlijk wat publiek. 
De schemer viel in toen de laatste klanken weg ebde.  

 
De mars vanaf het hotel met majorettes voorop richting station waarvoor het concert stond gepland 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op zondag weer op tijd uit de veren omdat we om 10:30 uur 
een concert geven in het keuroord Bad Neuenahr. Een prachtige  
zaal voor het concert is ijzig leeg en groot met in de hoek een  
prachtig toneel wat naar buiten kan draaien als het mooi weer 
zou zijn. We blijven binnen en repeteren er wat en proeven sfeer.   Het affiche voor het concert in Bad Neuenaahr  
als we 10 voor half elf plaats nemen is de zaal waar meer als 700 toeschouwers kunnen zijn al redelijk 
gevuld. Als Bob Loggen het eerste stuk begint is de zaal overvol en staan er nog een dikke rij mensen langs 
de muren en geeft de organisatie aan dat er wel een 800 toeschouwers binnen kunnen zijn. We krijgen 
vleugels en met drumband en majorettes zetten we de boel op zijn kop daar. Telkens gaan de handen 
spontaan op elkaar en krijgen we een staande ovatie aan het einde van het concert, geweldig! 
Na het concert nog een rondrit door het gebied daar en voor sommige een afdaling in de rodelbaan en de 
ander een heerlijke wandeling door het park aldaar. 
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Het podium met daarop de harmonie die een prachtig programma had voor het veeltallige publiek 

 

Na de maaltijd in het hotel is er in de avond vermaak met een bandje, een dansje en een heuse modeshow 
waarvan hieronder de foto’s. Hilarisch kan je beter zeggen want de heren geven een dames modeshow.  
Leen Quak praat dit geheel met een geintje aan elkaar en van links naar rechts zijn het Frans Lobé, René 
Boertje, Gerit Degeling als vrouw Flodder, Dik van Doorn en Norbert van Wijk die de act verzorgen.   
 

 
 

maandag 15 mei stappen we na 3 mooie dagen daar de bus in en hebben in het hart van Brabant, 
Moergestel, nog een afsluitende maaltijd waar de organisatie wordt bedankt en we daarvoor de bus nog 
een mooie groepsfoto maken 
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Met een goed gevoel en een mooi verjaardags-  
Feestje in Duitsland sluit ik met deze kop in de  
krant die prachtige reisje af en ga verder met wat  
er nog meer dit jubileumjaar voor de  deur staat. 
 
27 mei, concert door de harmonie bij transport- 
bedrijf de Graaf in Nieuwekerk a.d. IJssel. Leen Quak  
heeft voor dit optreden gezorgd daar hij inmiddels bij  
dit bedrijf werkzaam is. We worden gehaald en  
gebracht met de bus en een mooi bedrag als  
vergoeding is aan ons gegund. Ook Frank van de Poel is met UDI daar actief en de mensen stonden op de 
stoelen voor ons optreden. Ik weet uit eigen ervaring dat we het daar goed hadden, er was van alles voor de 
inwendige mens, zeg maar een compleet feest! Een heuse haringkar had goed aftrek bij veel van onze leden. 
Als bedankje kreeg elk lid een fles Port met opschrift (zie het etiket.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het etiket en het bedankkaartje na afloop. 

 
 
 
                                                                                                                                            Het programma van dit concert en natuurlijke het Opus voor Trompet 
 

De negentiende avondvierdaagse heeft op 8 juni zijn climax als de laatste avond traditioneel met UDI wordt 
afgesloten. 863 lopers waarvan 13 groepen waarvan groep Maas al voor de 15e keer meeliep! Het werd een 
prachtige en lange mars door het dorp als afsluiting. 
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2 dagen later is het op 10 juni VPR DruMa eilanden festival in de Rozet. De Harmonie speelt de 
eilandenmars tijdens de finale aan het einde van het festival, waarna de rapporten worden uitgereikt. 
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Ik doe nog even een stapje terug naar dinsdag 
11 april als net voor de repetitie de nieuwe   
Burgemeester en kersverse beschermheer  
van UDI H.W. den Duijn wordt voorgesteld 
aan de Rozenburgs bevolking. In de middenzaal 
van de Nieuwe Schans staat we in uniform en  
met de dirigent en zet UDI zijn beste beentje  
voor om van zich te laten horen en gezien te  
worden. 
 

Uit de bestuursvergadering en notulen van 12  
juni haal ik dat de broers Vermeulen hebben aangegeven een nieuwe drumband te willen gaan oprichten en 
de majorettes te willen meenemen. Het bestuur vindt dat we de majorettes bij de vereniging moeten 
houden en dat we nog steeds opzoek moeten naar een nieuwe instructeur.  
Eindelijk is het geld binnen van de schade na de brand begin 1986 meldt Jan van der Meer, hier kan dus een 
streep onder gezet worden. Verder lees ik dat er op 14 juli een serenade bij de ouders van Wim Breukel 
gegeven zal gaan worden met majorettes. 
 

Begin juni, weer eens een opening in het Botlek gebied. Handico terminal wast-containers aan de 
Theemsweg en de Seinhaven open zijn zaak en UDI loopt uit een container de feestelijke opening met 
muziek luister bij. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                   UDI i.p.v. KDI op het terrein van het geopende Handico. 
 
 
 
 
 
 

 
Ik ga naar de bestuursvergadering van 24 aug 1989, notulenboek 10 en het  
laatste uit de reeks geschreven notulenboeken van UDI in haar geschiedenis. 
Ik lees daarin nu de Nieuwe Schans weer in orde is er ook daar weer  
vergaderd kan worden. Jaap Mol wordt bedankt voor het gezellige  
onderkomen van het keukentje van het sigarenwinkeltje wat zij een tijdje  
gebruikt hebben als vergaderruimte. 
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Zaterdag 21 oktober is de organisatie van het  
HaFaBra festival in handen van UDI en is de Nieuwe  
Schans het toneel van het festival. 10 verenigingen  
verzorgden een optreden van +/- een half uur. De  
publieke belangstelling was ook goed te noemen en  
aan het einde van deze dag waren deelnemers en  
het publiek het eens, het was een mooie en gezellige  
muziek dag geweest. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                   Een mooi overzicht in de zaal met op de  
                                                                                                                                                                                   Voor grond de jurytafel, het publiek en een orkest  
                                                                                                                                                                                   op het podium. 
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Of dat het nog niet druk genoeg geweest is kan er op 4 november ook het onderlinge solistenconcours nog 
worden gehouden met totaal 19 optredens van zowel blazers, trommelaars en majorettes. 

 
Hierboven een gedeelte van het programma en de 
toen opgemaakte en gebruikte diploma’s.  
Hiernaast de kop van de krant en een foto waarop  
links Gerrit Lievaart en Jan v.d. Meer met piano   
begeleiding van Frans Gort hun optreden opvoerden. 
 
De gezellige avond waar de film van het reisje van  
de reis naar Duitsland vertoond is was op 25  
november. De drukbezochte avond die tevens als  
afsluiting van het 90 jarig bestaan werd gehouden in 
de Nieuwe Schans. De film van meer als een uur  
over de reisje naar Duitsland en gemaakt was door  
drie filmpjes van verschillende leden bij elkaar te  
voegen mag als een succes worden betietelt.  
Na de film waren er bedankjes en sprak voorzittter 
Jaap Mol van een mooi en succesvol jubileumjaar. 
Hierna konden  de voetjes van de vloer en was het  
nog lang onrustig in de Nieuwe Schans. 
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1990_ We beginnen bij de inmiddels traditioneel aan het worden van de 
nieuwjaarsreceptie van UDI. De kerst en Nieuwjaars wens van het bestuur 
aan het einde van 1989 was voorzien van het platje van een lessenaar met  
daarop de agenda van UDI. Hieronder het verslag van deze bijeenkomst met  
twee jubilarissen, Leen Quak en Wim Rietdijk beiden 40 jaar lid van UDI. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op dinsdag 9 januari speelt UDI, op haar  
repetitie avond, op de nieuwjaarsreceptie van  
de gemeente. Nog enkele verenigingen  
presenteerden zich daar met ook een act van de  
carnavalsvereniging de Smooksnuivers. Wat  
later in de jaren zal blijken doet de  
carnavalsvereniging jaarlijks dit kunstje en wordt 
er hilarisch terug geblikt en vooruit gekeken  
op de politieke zaken van het dorp. 
 
De Harmonie van UDI op het podium voor de Nieuwjaarsreceptie  
van de gemeente Rozenburg 

 
Vergaderd wordt er ook dat lees ik in het laatste notulen boek wat voor me ligt en wel op 12 januari. Daar 
lees ik iets over de nieuwe drumband instructeur Johan Schot uit Hoek van Holland. Ik had daar nog niets 
over gezien maar die moet in het najaar van 1989 zijn benaderd en aangenomen, een goede zaak. Verder 
lees ik dat Ina Breukel de prijzentafel organiseert en jan van der Meer de 400 loten zal verzorgen voor te 
houden uitvoeringen op 2 en 3 februari. In de rondvraag wordt er gesproken over een verzoek van het 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 35 van 67 
Avdm 

 
operette koor om gezamenlijk een kerstconcert te organiseren samen met de andere koren op Rozenburg. 
Men besluit dit te doen. Dit is de voorboden op wat de naam RUMOER zal gaan heten. Alle beginletters van 
de deelnemende verenigingen vormen deze leuk gekozen naam, kom erop terug. 
 

Elke uitvoering is een stukje geschiedenis op zich en ook uniek in zijn programma, ook deze twee avonden 
zijn geschiedenis en kan ik er niet omheen. Veel krantenfoto’s van Kees Lievaart en die zeggen soms meer 
als tekst. Twee volle zalen, de artiesten op het podium met wellicht bekende gezichten of herkenning van 
het publiek zij het op de rug gezien. Hieronder staan ze met wat klein stukjes tekst uit de krant. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
De harmonie onder leiding van Bob Loggen met hun voorpramman 
 

De sterk uitgedunde drumband met als Instructeur 
Johan Schot die nog niet zo lang voor deze afdeling  
van UDI stond gaf een mooi verzorgd optreden af. 
Daar hij voor nog een drumband staat te Hoek van   
Holland was de aanvulling zoals staat te lezen snel  
gemaakt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          De inmiddels tweede groep majorettes, de B groep, presenteert zich aan het publiek  
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De A groep van de majorettes die zich presenteerden 
                                                                                                                                    Petra Dauphin met haar hobo die vele  
                                                                                                                                   mooie trekjes had in diverse muziekstukken 

 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Begin april krijgen we een slecht nieuw te verwerken, ons aller dierbaar lid Siem Qualm is ontvallen. Ome 
Siem zoals hij door de meeste werd genoemd was al geruime tijd ziek en niet meer op de repetities 
aanwezig. Hij was 54 jaar lid van de vereniging, een smaak makend lid. Door zijn voordoen en zijn bas die hij 
dikke Berta noemde was het een gezien lid. Altijd opgewekt, een sigaar, een borreltje en zijn aanstekelijke 
lach, hahahaha maakte hij altijd de stemming. 
In de afscheidsdienst op 7 april in de Immanuelkerk speelde zijn vereniging op zijn uitvaart de muziek die 
daarbij toepasselijk was. Na overleg met Dacapo in Giesenburg en de leden spelen we in de avond toch op 
hun uitvoering, ondanks deze droevige gebeurtenis. 
 

In en notulen lees ik dat er gevraagd wordt om een standaard voor de baritonsaxofoon van de vader van 
Gertjan van der Schoor die na het overlijden van Janis aan Oudenaarden de Bariton sax bespeeld. Gerrit v.d. 
Schoor heeft rugklachten en zou geholpen zijn met zo’n hulpmiddel. Deze kwam er en ik meen dat Gertjan 
daar nog steeds gebruikt van maakt nadat hij de bariton sax is gaan bespelen, die is dus ook al 33 jaar oud! 
 

De kop en de tekst in het artikel zeggen eigenlijk meer als genoeg 
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 Ook Koninginnedag komt elk jaar weer terug 
maar ook daar altijd iets anders. UDI staat met 
een trotse drager van de Orde van Oranje-
Nassau bij het gemeentehuis voor de aubade.    
Zoals het stukje aangeeft de derde in de rij 
voorzitters die een onderscheiding krijgen, een 
eer!  
Verder staat UDI met het Rad van avontuur ook 
weer op deze dag maar moet regelmatig 
inhouden omdat er wat anders gaande is of 
start, zo ook zoals hieronder staat omschreven. 
Jaap Mol aan de microfoon zorgt voor de juiste 
stemming en zorgt daarmee dat de prijzen de 
tent uit vliegen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
\ 
 
 

4 mei ook weer de traditionele 4 mei herdenking met een indrukwekkende hoeveelheid belangstelling. UDI 
is uiteraard van de partij. 
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Op 12 mei doen de majorettes mee aan een majorette festival in Middelharnis, en komen met 77 punten en 
een 2e prijs in de middenklasse terug naar Rozenburg. 
 

9 juni gaan 2 onderdelen op pad en wel naar en festivale in Zwartewaal, de 
majorettes en gaat de harmonie op concours in Eibergen. De majorettes voor 
een beoordeling en de harmonie ging voor de punten. Beide kwamen met 
opgeheven hooft naar huis na een mooie dag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De harmonie op het podium in Eibergen voor hun presentatie op het concous aldaar. 
 

Traditioneel worden de wandelaars van de avond  
Vierdaagse binnengehaald, dit jaar op 14 juni. Ik gaf al  
Eerder aan dat erdoor wat leden geklaagd is over de lange  
route en daar is wat aangedaan in overleg met de  
organisatie van dit evenement. 
In het kranten stukje van de aankondiging en route  
hiernaast is te lezen dat de drumband leden die voor zich  
zelf zijn begonnen inmiddels de straat op kunnen samen  
met nog een vereniging omdat de aantal deelnemers van  
de vierdaagse zodanig is dat de stoet vraagt om drie  
korpsen.  
Mooi om te zien dat het zo kan als is nog steeds zuur dat  
deze groep drumband leden de vereniging hebben verlaten. 
 
 
 
Een mooi sfeer plaat van de harmonie aan het begin van de lange stoet 
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Oud en jong deden mee aan de 20ste avondvierdaagse op Rozenburg, waarvan deze foto’s een mooi beeld geven 
 

23 juni, 10 jarig bestaan beestenboel en UDI wordt  
gevraagd dit met muziek te ondersteunen. Ik tel zo snel 
een muzikant of 27 die hier aan deelnemen. Er wordt 
gemopperd lees ik in het notulenboek dat het marsen  
voor veel ouderen te lastig wordt. Dit is een klein stukje 
geweest en op het terrein van de Beesten boel stil  
staand wat marsjes spelen en dit was geen probleem.  
 
Op maandag 27 augustus een bijzondere gebeurtenis en  
Daardoor ook een bijzonder optreden.  Een 20-tal  
Muzikanten die konden op deze dag stapten op de  
Spido Rondvaartboot met een  
delegatie van de AVR en  
SGP-VA om een contract te  
tekenen voor de Rookgas  
reinigingsinstallatie die de  
AVR in gebruik gaat nemen.  
Bob Loggen was ook van de  
partij op deze warme maandag  
op de boot waar allen in  
overhemd en stropdas dit  
geheel muzikaal ondersteunde. 
UDI blijf zo vanaf het begin van 
de industrialisatie in de vijftiger  
jaren tot ook nu nog betrokken 
en kan zijn diensten aanbieden 
in het Europoort-Botlek gebied. 
Leuk om te zien dat men UDI  
ook in deze periode nog weet  
te vinden, dat zegt ook iets hoe 
zij bekend staan om optredens 
als deze. Hier mogen we best 
 trots op zijn vind ik. 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                             
Eind augustus loopt de gehele vereniging mee op de lampionnen optocht te Oostvoorne. Dit altijd mooie en 
drukbezochte evenement is altijd een feestje om aan mee te doen.  Omdat daar meerdere verenigingen uit 
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regio mee doen wordt bij de afsluiting op het veld naast het gemeentehuis gezamenlijk de ‘Eilanden mars’ 
gespeeld. Dit jaar was dat de mars de Gloriosa en dat is altijd imposant om met zoveel muzikanten met een 
gezamenlijke hobby te mogen spelen, kippenvel momentjes. 
 

Wat data met optredens zonder informatie, 8 september, 5-jarig bestaan Historische vereniging met een 
reünie in de Nieuwe Schans met medewerking van de Harmonie. 6 oktober zijn de majorettes op concours 
geweest in Heikenszand en behaalde daar een eerste prijs met 80,5 punt. Op het DruMa festival in Stellen,-
dam werden de majorettes met gem. van 8,5 punt 2e en de drumband met gem. 7,2 punt een vierde prijs. 
 

22 september is er in de grote zaal van de Nieuwe  
Schans de familiedag van de fa. Lievaart. Gerrit en  
Gerdien zijn 50 jaar getrouwd en zoals op de foto  
zien staat er een groot buffet voor het podium.  
Op het podium de harmonie en Gerrit staat een  
mars te dirigeren. Natuurlijk is er het lang zullen ze  
leven, de felicitaties en zelf gekozen marsen voor  
hun trouwdag.  
 

Ergens in oktober is ter gelegenheid van het  
25-jarig bestaan van Harmonie uit Zwartewaal het 
VPR-eilanden festival daar. Geen punten maar  
Lekker blazen, gezelligheid, luisteren naar andere verenigingen, kletsen met muzikanten en een kritisch 
verslag na afloop.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rechts het krantenartikel met foto van UDI op het podium 
Met mooie verwoordingen van het jury lid.  
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De middenzaal van de Nieuwe Schans is op 3  
november zoals traditioneel in de periode van  
het UDI bestaan het toneel voor solisten en  
andere combinaties die zich presenteren voor  
een jury. Om alle uitslagen te vermelden plak ik  
hieronder het krantenverslag van deze dag  
hieronder met een mooie foto van het  
klarinetten kwartet met van rechts naar links  
op de basklarinet Gertjan van der Schoor, Han  
Quak, Arnold Camferman en Chris van t’ Hof op 
de gewone besklarinet. 
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Sint Nicolaas doet zijn werk bij mooi weer maar ook bij mindere omstandigheden en dat geld ook voor de 
aankomst op het veerhoofd en daarna bij de tocht naar het gemeentehuis en de Nieuwe Schans, het 
geknipte verslag vertelt de rest. 

 
 

Al vanaf voor de vakantie zie ik in de notulen de naam van Tom Jan van der Meer voorbijkomen als 
deelnemer aan de bestuursvergaderingen. Het is de bedoeling dat hij het werk van Jan van der Meer (geen 
familie van elkaar) en loopt voor een goede overgangsstage zogezegd.  
 

In de verzameling van serenades, optredens zonder foto’s e.d.  de volgende vermeldingen; dit jaar was  5 
juni het echtpaar Pesch 60 jaar gertouwd en kregen UDI op bezoek. Op 25 augustus speelden we op de 
Franse dag bij het Baken. 23 november krijgen het lid Wim Breukel en zijn vrouw, een actief vrijwilliger een 
serenade vanwegen hun 25 jarig huwelijk. De dag erna trouwt ons lid Magreet van Vossen met Bouke 
Noordbruis in Friesland, te ver voor een serenade, drie leden van de vereniging zijn hierbij aanwezig.  
Dit waren de laatste belangrijke dingen uit 1990 en laat ik de geschreven notulen boeken achter me.  
Een hele ervaring, een voorrecht dit bladzijde na bladzijde te hebben mogen ervaren en een schat van 
historische momenten te hebben mogen ervaren. Wat een werk hebben de bestuurders,  
vrijwilligers en de leden verzet in de tijd die ik heb mogen inlezen en het jullie op deze  
manier, althans een stukje daarvan, te hebben mogen meegeven, geweldig! 
 

1991_ Het bestuur gaat ook met hun tijd mee en zo zijn de notulen, de agenda, het jaar 
verslag getypt en netjes gebundeld in een ringbandje  zoal hiernaast is weergegeven. 
Maar ook de financiële verslagen worden op deze wijze in het vervolg gebost en  
Bewaard. 
Dat leest een stuk makkelijker maar dat geschreven schrift had wel wat met zo af en  
toe nog een restje shag van een peuk die gedraaid was tijdens het opschrijven van de  
Notulen van de vergaderingen, de nostalgie veranderd dus ook. 
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Januari begint met de Nieuwjaarsreceptie van  
de gemeente Rozenburg. Jan van der Meer  
maakt een mooi gedicht wat hij tijdens de  
receptie aan het gemeentebestuur en de  
goegemeente voorleest. Later wordt het  
geplaatst in de plaatselijke leugenaar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
UDI zet door en overwint geeft het stukje  
hieronder aan. UDI ten voeten uit zou ik bijna 
schrijven. de laatste zinnen van dit verslag 
zeggen ook genoeg waarvan ik al wat schreef 
in eerdere jaren, de tijden veranderen en de   
mensen blijken minder uit hun stoel te komen! 
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De BV van 23 januari geeft nog wat dingen prijs, zo zijn er wat zieken zoals Cor van Seventer die al langdurig 
ziek is en waar iemand langs zal gaan en Ina Breukel (majorette begeleiding en prijzen tafel) die uit het 
ziekenhuis is gekomen. Zo is er kritiek binnen het bestuur op elkaar omdat de vergaderingen wisselend 
wordt bezocht en men pept elkaar op om samen de kar te trekken en de bestuursvergaderingen trouw te 
bezoeken. Een mooi stukje zelf kritiek mag er best zijn! 
Dit is tevens het laatste vergadering die met de hand is geschreven.  
 

 
 
 
 
 
 
Dinsdag 19 maart, Bob Loggen wordt in het  
bijzijn van zijn vrouw Trudie en zijn twee  
kinderen Mark (ook lid van UDI) en Jolijn  
geëerd voor 20 jaar dirigentschap van UDI.  
Een mooi gedicht van Jan van der Meer en  
een mooi cadeau is heb gegund en komt  
hem toe.  
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De jaarlijkse uitvoeringen zijn op 22 en 23 maart. Elk jaar is dit weer een 
feest en de bezoekers blijven komen. Twee volle zalen met meer als 600 
bezoekers, dat mag toch best wel uniek genoemd worden. Deze keer niet 
het gehele kranten artikel maar wel wat stukjes en mooie zwart wit  
foto’s van de verschillende onderdelen zoals de Mini-majorettes  
hiernaast en daaronder de drumband actief op het podium met het grote 
geschilderde vliegtuig op de achtergrond.  
 
Een greep uit het kranten stuk wat er geschreven is:  
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                                                                                           Programmaboekje Uitvoering 22 en 23 maart 
 

26 maart is de jaarvergadering met bijzondere bestuurswisselingen.  
Ik lees in de notulen van de leden vergadering dat Jan van der Meer  
is gestopt en dat hij een opvolger heeft gevonden in Tom Jan van der  
Meer. Ik had al eerder geschreven dat Tom Jan stage had gelopen in  
het bestuur en bij Jan v.d. Meer zodat deze overgang na bekrachtiging  
in deze vergadering een soepele zou worden, waarvan acte. 
Jan van der Meer werd bedankt voor zijn inzet van de afgelopen 30  
jaar en was de toen en nu nog steeds de langst zittende bestuurder  
geweest binnen UDI, een topprestatie!  
Jaap Mol, de voorzitter, had te kennen gegeven niet zo lekker in zijn  
vel te zitten en vervroegd wilde stoppen. Leo Robbemond was bereid  
zijn functie over te nemen waar ook de leden geen probleem mee  
hadden. 
 
Op 13 april delen we het toneel, de zesde keer alweer met de  
Giessenburgs Muziekvereniging Dacapo met een gezamenlijk concert. 
Een prachtige muziekavond in een vol Cultureel centrum de Til.                                                
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30 april, Aubade, concert op de Muziektent en de mars naar het dienstencetrum voor een serenade aldaar 

 
 

4 mei dodenherdenking, UDI verleend met de harmonie haar medewerking op en drukbezochte herdenking 

 
 

11 mei, serenade bij het echtpaar Nieuwland die voor haar 70-jarig huwelijk de burgemeester over de vloer 
kreeg en UDI achter het flat en serenade kwam geven. Hieronder de kranten kop van het verslag in de krant. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hiernaast de krantenfoto dat UDI op het gras aan de singel de serenade geeft. 
Op het balkon het echtpaar die daarvan genoot. Op de rug gezien de schrijver 
Met aan zijn zijde zijn dochter Rianne van der Meer. De historie herhaalt zich zo  
Heb ik zelf ook ettelijke keren naast mij vader meegelopen en gestaan. Ik was zo 
onder de indruk dat ik menig keer mij pletter heb gelopen tegen lantarenpalen  
omdat ik met mijn gezicht naar het orkest liep te kijken. Mooie plaat en  
herinneringen en heden ter dagen mogen we samen muziek maken. 
 
Ik ga nog even terug naar de notulen van de bestuursvergadering van 3 april. 
Daar lees ik uiteindelijk het verzoek van Lena Schermer, de toenmalige secretaris 
of de notulen die nog steeds met de hand geschreven moeten worden.  



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 48 van 67 
Avdm 

 
1 bestuurslid vind van wel maar de overige hebben er geen moeite mee en er wordt besloten over te gaan 
op getypte notulen. Gelijk wordt ook afgesproken dat deze per jaar gebundeld worden voor het nageslacht, 
dit neemt Tom Jan van der Meer op zich. Zo is dit ook weer vastgelegd en weten we wanneer deze beslissing 
is genomen en snijden wat dat betreft een ander tijdperk in/ De nostalgische geschreven notulen zijn bij 
deze historie! 
Verder lees ik dat de deelnamen aan een concours vanwege de hoge kosten, f 2500, = dit jaar een keer 
worden overgeslagen. 
In de vergadering van 10 mei ook weer opmerkelijk nieuws. Op 23 juli is er in het Baken iemand die 100 jaar 
zal worden, dit vindt het bestuur wel een bezoek waard en er zal contact worden opgenomen. De donateurs 
lijst is bijgewerkt, en dat is ook nog een handmatig bijgehouden lijst en die zal zo staat te lezen binnenkort 
ook in de computer gezet worden. De automatisering zet zo ook in dit soort administraties door! 
Nieuw is ook een actie lijst onder het verslag van de notulen en er wordt gesproken over een soort van 
rampenplan lijst wanneer er onverwacht een calamiteit is dat eenieder uit het bestuur een groepje mensen 
belt en dit zo niet bij 1 bestuurslid op zijn bordje komt.   
 

Een verzameling van wat optredens/ serenades in de maand mei te weten op 17 mei een serenade voor het 
50-jarig huwelijk van de fam Quak in het Dienstencentrum en in hetzelfde centrum op 25 mei ook voor 50 
jaar huwelijk van de familie Rozema.  
 

1 juni 1991, concert tuinvereniging Eurohof.  
Majorettes en drumband lopen s ’morgens vanaf  
de Nieuwe Schans naar V.T.V Eurohof aan de  
Zanddijk en daarna direct terug i.v.m. deelnamen  
aan het DruMa VPR eilanden festival te Zwartewaal.  
De harmonie geeft in de avond op de parkeerplaats  
bij het clubgebouw van de V.T.V. een concert  
vanwege het 25 jarig bestaan.  
 

6 juni, afsluiting avondvierdaagse doen we met  
18 muzikanten van de harmonie en de drumband  
en de majorettes. Het is een dieptepunt in het buiten marcheren.  
 Net voordat we op vakantie gaan, 20 juli, geven als vereniging  
een serenade voor het 50-jarig huwelijk van Teun en Lena van  
Oudheusden die daar erg blij mee zijn 
 

Op de muziektent van het Mildenburgbos te Oostvoorne geeft  
de harmonie onder prachtige omstandigheden een concert  
voorafgegaan door een mars van drumband en majorettes door  
het dorp 
 

21 september zitten we in het nieuwe gemeentehuis voor een  
concert tijdens de open dag aldaar.  
Zonder harmonie geven de drumband en majorettes tijdens de  
bekerwedstrijd tussen het 1e elftal van Rozenburg en die van  
Heerenveen een zeer geslaagd optreden op park West. 
 

19 oktober, op het festival voor majorettes in sporthal de  
Dorpstienden te Ouddorp behaalde de junior en senior  
majorettes beiden met een 2e prijs. 
 

De harmonie deed op 26 oktober mee aan het Eilanden festival te  
Spijkenisse en zij kwamen met een prachtige beoordeling terug  
naar Rozenburg 
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Er is veel te vergaderen om de vereniging te laten doen waarvoor zij staat. Ik zie bijna elke maand wel een 
notulen van een vergadering in de gebundelde versie van 1991. Veel leeswerk in de uitgebreide notulen 
maar leuk om te doen. Daar vind ik zoal een leden stop bij de mini majorettes. Die afdeling draait onder 
leiding van Gentiana van Bodegom met diverse hulp van ouders prima. Zij heeft Ina Breukel, Ria Quak, Mw. 
Muus en Ineke Bergwerff om zich heen om alles in goede banen te leiden.  
Een speciale vergadering op 18 oktober met de leiding van de drie onderdelen en het bestuur omdat dat 
natuurlijk ook nodig is voor afstemming van de uitvoering en ander gezamenlijke activiteiten. Deze eerste 
vergadering in deze samenstelling wordt als zeer positief bestempeld en er worden goede afspraken 
gemaakt. 
 

Op 9 november deden majorette en drumband mee aan een concours te Heikenszand. De Juniormajorettes 
behaalde 73 punten en de senioren 78 punten wat goed was voor een 2e prijs. De Drumband deed niet 
onder en behaalde ook een 2e prijs. 
 

Ook dit jaar wordt er thuis hard gestudeerd om dat te laten horen op  
het, onderlinge solistenconcours in de Nieuwe Schans op 23 november.  
Jury lede waren de heer Knoppert, voor de blazers en slagwerkers, en  
mevrouw van Asperen voor de majorettes. Hieronder het verslag met  
alle gegevens en wat foto’s van deze middag. 
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Links Gerrit Lievaart en Arie v.d. Meer Van l.n.r. Gerrit Quak, Ten v.d. Meer, Ad van Ham en Wim 

Breukel 
Links, Dik van Doorn en Hugo van 
dalen op de piano 

 

 

De eigen papier container die op het parkeerterrein stond op de plaats waar de 
huidige papier opslag achter de Immanuelkerk nu ook nog staat is vol en moet  
worden overgezet naar een afzetbak van de papierhandel. Een aardige klus maar  
alles voor de club dus de handen uit de mouwen. Met een man of 10 wordt er  
deze avond in november van dit jaar de  
klus geklaard en is er na gedane arbeid  
een welverdiend biertje. 
 
Op de foto hiernaast zit links Teun v.d.Meer links te 
genieten van zijn kleinzoon Erwin(kleine man in het  
midden), rechts op rug Gerrrit Quak, daarvoor zijn broer 
Siem, zittend links Wim Rietdijk en daarachter Jan Quak, 
Dan Gerit Quak, Gerard Varenkamp, Gerrit Degeling en  
Daar achter zijn zoon Leo Degeling. Arie v.d. Meer ook 
Aanwezig achter de camera. (Detail, zie de gele krat van  
Heineken bier!) 

 
Majorettes en drumband geven een serenade en felicieteren Gentia van Bodegom  en haar man op de 
bruiloft op 6 december. Een afgevaardige van het bestuuur is op de bruiloft. 
 

Op 27 december is Dhr. van Exel 100 jaar en UDI is erbij. Een markante  
Man en levensgenieter was graag in de belangstelling. Die kreeg hij op  
deze dagen in een volle zaal genoot hij van de serenade. Een hele leeftijd  
die niet velen gegund zijn, maar dat een 92 jarige vereniging een  
100-jarig een serenade komt geven is ook wel bijzonder te noemen! 
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1992_ dient zich aan en op 4 januari is de  
nieuwjaarsreceptie in de Nieuwe Schans  
het begin van weer een nieuw jaar en UDI. 
Het verslag vertelt de rest van deze 1e 
Bezigheid van de vereniging. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Links, Leo Robbemond 25 jaar lid met Burg.H. Den Duijn 
 

UDI en het operettekoor hebben elkaar gevonden en geven op 10 januari een nieuwjaarsconcert 
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De Harmonie van UDI voor en op het podium en het podium en het Operettekoor achter het orkest, een mooi plaatje 
 

13 januari is er een extra ledenvergadering i.v.m. de onrust in de vereniging. 10 leden hadden getekend en 
volgens de statuten een verzoek gedaan voor deze vergadering. 41 leden zijn aanwezig en er wordt vooral 
gesproken over de motivatie bij de leden en de dirigent. Slot van het liedje waar eenieder haar of zijn zegje 
gedaan had werden 6 punten uit de vergadering ter bespreking met Bob Loggen opgemaakt en later met 
hem besproken.  
 

Voor diverse bijzondere dingen rukt de vereniging uit en zo ook voor eigen leden doet men waar ze al zolang 
de vereniging bestaat goed in is, mensen vermaken of plezieren. Zo gaven majorettes en drumband een 
serenade bij het huwelijk van drumband lid Dirk Heyendijk en majorette Wendy Anink die elkaar in de 
vereniging hadden ontmoet en in het huwelijksbootje stapten.  
 

13 en 14 maart geeft UDI haar Uitvoeringen voor wederom 2 volle zalen.  
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Twee stukjes uit het grote krantenstuk gewijd aan de Uitvoering  
 

Donderdag 30 april Koninginnedag, traditioneel een  
Drukke dag voor de gehele vereniging. Geen rad van  
avontuur dit jaar maar wel veel muziek, zie de  
verschillende stukjes van deze dag war UDI actief was. 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                           De harmonie in de grote zaal van de Nieuwe Schans  
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4 mei is er ook met UDI de traditioneel dodenherdenking 
 

De notulen geven me tussendoor nog wat informatie wat hier wel vermeld mag worden. Zo is er een 
gesprek geweest met bestuur en leiding van de majorettes. Er is onduidelijkheid over afspraken hoe groot 
de groep vd majorettes mag zijn, de minimale leeftijd om lid te worden en afspraken om naar concours of 
festivals te gaan. Vroegere notulen geven geen duidelijkheid dus worden er met de leiding nieuwe afspraken 
gemaakt. 
Majorettes mogen één keer in de twee jaar met concours vanwege de kosten die dit met zich meebrengen 
maar mogen wel onbeperkt deelnemen aan festivals. Voor de totaal aantal meisjes wordt afgesproken 2 
maal 17 (senioren en mimi majorettes) en 1 maal 10 meisjes (midi majorettes) totaal 44 majorettes en 
daarom aanleggen van een wachtlijst.  
 

Op 30 mei wordt Cor van Seventer thuis verrast 
door UDI en krijgt het predicaat Ere Lid. 
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Na de huldiging van Cor van Seventer springen de leden in de auto richting Brielle waar en ander lid van UDI 
een serenade krijgt vanwege zijn 25-jarig huwelijk. Han en Pia Quak zijn stomverbaasd als UDI voor de deur 
een mars en lang zullen ze leven door Brielle laten klinken. 

 
 

Soms zijn de lijntjes heel kort en is er snel wat geregeld. Zo ook voor een groots opgezet concert op het 
Doelenplein in Rotterdam op 27 juni. Johan van der Berg is dirigent van de Shell harmonie die samen met de 
Douane harmonie een orkest van meer als 100 leden vormen. Ze kwamen op verschillende instrumenten 
mensen te kort en doordat van de Berg een lijntje met UDI had werden UDI leden benaderd en daar mocht 
ik zelf ook toe behoren. Enkele keren repeteren en in de morgen van 27 juni eerst generale in de Doelen en 
daarna het podium op het Doelenplein. Een prachtige ervaring waren enkele UDI-leden rijker met een 
speciaal nummer met 100 trompettisten op het plein.  

 
 

Snel in de auto na afloop want UDI moest spelen op een nieuw 3-daags evenement op de landtong. In een 
grote tent stonden stoelen klaar en konden we heerlijk doen waar we goed in zijn.  
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                                 De Harmonie van UDI in de tent op het Transport festival 

 
Op 11 juli een gezamenlijk zomeravond concert met  
Harmonia uit Zwartewaal en ook in Zwartewaal.  
Drumband en majorettes waren ook mee wat een 
Welkome aanvulling was op dit gezamenlijke concert. 
Het krantenstukje vertelt de rest 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijzonder momenten en daarbij blije mensen zo ook op de 11e augustus als we mogen spelen in het Baken 
voor een 60-jarige huwelijksfeest. De advertentie van de familie wekelijks na het optreden en de 
gebeurtenis spreken voor zich. 
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De bewoners van Rozenburg blijven elkaar lang trouw in die  
tijd zo ook mijn toenmalig buurman en buurvrouw van Vliet,  
tevens ouders van hoornist Klaas van Vliet. Zij waren op 12  
augustus 50 jaar getrouwd maar vieren dat 10 september.  
 
 
De Open Monumenten dag 12 september openen we met  
de gehele vereniging met een staand mars optreden op het  
plein naast de molen en voor het gemeentehuis.  
De dag stond in het teken van de banden met Österingen, 
de zuster gemeente van Rozenburg, met een tentoonstelling  
in de oudheidskamer  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sempre Cresendo uit Hellevoetsluis bestaat 65 jaar en zij organiseren  
3 oktober een concours voor majorettes en drumband en op 14  
november een concours voor HaFaBra. De harmonie neemt deel aan dit  
concours en haalt een 1e prijs binnen. Een mooie prestatie zeker in de  
Gedachte en de extra bijeengeroepen algemene leden vergadering aan  
het begin van het jaar.  
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Hiernaast het gedeelte uit het programma- 
boekje met de gegevens van de vereniging 
en de gespeelde nummers en punten 
 
Het onderlinge solistenconcours van 1992 is  
op 23 november gehouden. Er werd gejureerd  
door Piet Knoppert (docent aan de  
Rotterdamse muziekschool-blazers en  
slagwerk) en mevr. B. van Asperen  
(instructrice bij Sepre Cresendo en Somi Girls-majorettes). Er waren 25 optredens en de uitslagen en 
deelnemers staan heironder  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het verhaal bij deze eenzame schoenen is  
het volgende. Ik deed mee op het  
solistenconcours met Gerrit Lievaart, links  
op de foto, en die had de gewoonte de  
maat mee te trappen. De combinatie met  
de houtenvloer en het meetrappen was  
niet zo’n succes dus bleven de schoenen  
onder de stoel in de zaal. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                               De laatste tekst en plaatje van 1992 
de kerst en nieuwjaarswens en de gedachten 
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1993_ik blader het notulenboek van 1993 door en merk direct dat de in binder de laatste notulen van dit 
jaar voorin heeft zitten en de eerste van dit jaar achteraan, niet zo handig maar begrijp het wel. Het is een 
aardig boekwerk en zie ook buiten de notulen aantekening zitten, wellicht interessant dat gaan we zien. 
Helemaal achteraan zit de ledenlijst van 17 maart 1993 en ik tel met de leiding mee 118 personen op de lijst, 
een hele club zal ik maar zeggen! Genoeg stof dus daar gaan we als ik zie dat ik al op pagina 59 ben 
meebeginnen! Het is niet anders, veel foto’s en grote en uitgebreide kranten stukken, en het kiezen van wat 
en wat niet blijft ook lastig. 
 

Met de smaak van de oliebollen nog in de mond is er 2 januari de Nieuwjaarsreceptie van UDI. Er waren na 
de goede wensen 6 jubilarissen te weten Wim van Balen, 25 jaar, Teun van der Meer, Jan van der Meer en 
Jan Quak 50 jaar lid en Leen Degeling en Jan Quak 60 jaar lid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

In de Immanuelkerk gaf de harmonie samen met Frans Gort op 9 januari  
een nieuwjaarsconcert. Het blijft imposant om samen met immense orgel 
en deze organist in deze kerk te mogen spelen. Bob Loggen vond dat en hij                                                  
speelde samen met Frans Gort een prachtig duet. Bob is inmiddels afgezwaaid als beroeps muzikant maar 
dat was niet te horen!   
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De jaarlijkse uitvoering van UDI is op 26 en 27 maart. 
De kop van het (te)grote krantenartikel voor deze wandeling door de geschiedenis van UDI  zegt veel en ik 
probeer met wat stukjes de sfeer te beleven hier. Op deze uitvoering worden de twee 60-jarige jubilarissen 
Jan Quak en Leen Degeling voor het voetlicht gezet. Het is natuurlijk bijzonder dat leden zo lang hun hobby 
kunnen uitvoeren en dat geld natuurlijk ook voor de andere jubilarissen die op 2 januari werden 
onderscheiden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 61 van 67 
Avdm 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Te veel namen en gebeurtenissen dat ik toch het gehele stuk heb geplaatst. 
Bij het lezen kom je erachter dat het eigenlijk zonde is het te verknippen. 
De namen van de solisten en hoe het is verwoord, het hoort hier thuis.  
Voor later zullen we maar zeggen. De Majorettes in het nieuw maar helaas  
geen goede foto maar die komen later nog wel voorbij. 
 
Een duik in de notulen geeft ons aan dat er een andere wind waait binnen  
het bestuur dat alles zeer gestructureerd eraan toe gaat. Dat wil niet  
zeggen dat het voor deze tijd niet goed ging maar nu zijn de lijnen uitgezet  
en ook zichtbaar in actie lijsten en draaiboeken. Mooi om te zien en ook  
vergelijkbaar met jaren terug omdat het over dezelfde situaties gaat zoals  
de uitvoering b.v. Er wordt niets aan het toeval over gelaten met zoveel  
leden en inmiddels 5 groepen in de vereniging. 
In de notulen van de bestuursvergadering van 17 maart lees ik dat mijn  
naam wordt genoemd als vervanger voor Theo Bailly. Dat klopt ook er  
waren voor die tijd gesprekken geweest om mij te polsen waarop ik  
uiteindelijk positief op heb gereageerd.  
De algemene ledenvergadering van 6 april neemt Theo Bailly na 15 jaar  
afscheid van het bestuur en hij wordt in de vergadering bedankt voor zijn 
inzet. Op de voordracht van mijn persoon zijn geen andere kandidaten dus 
wordt ik aangenomen als bestuurslid.  Sinds 1981 is er geen contributie 
verhoging meer geweest en het bestuur komt met een verhoging waar 
stevig over wordt vergaderd. Uiteindelijk gaat eenieder akkoord en zien  
de contributies er als volgt uit: f 16, = voor volwassen leden, jeugdleden  
f 12, = en majorettes 9, = deze gaan in per 1 juli dat jaar. 
Ook wordt er een spaarrekening geopend voor het 10-jarig bestaan, dat is  
nog wel ver weg maar regeren is vooruit kijken.  
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Dacapo in Giesenburg geeft op 3 april haar jaarlijkse uitvoering en ook dit jaar verzorgd UDI het na 
programma. Na de uitvoering van UDI is er evaluatie met alle betrokkenen op 14 april wat positief is 
ontvangen. De draaiboeken die gemaakt zijn hebben gewerkt en er worden wat dingen aangepast. 
 

30 april, Koninginnedag voor het nieuwe gemeentehuis, trompetter op de molen, concert onder de koepel 
van het nieuwe winkelcentrum en de lampionnenoptocht, een drukke dag voor de leden en begeleiding van 
UDI 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In de notulen van de bestuursvergadering van 4 mei lees ik veel positiefs over het concert in de avond van 
de harmonie onder de koepel. Veel luisteraars waren bij de dirigent geweest en de complimenten over 
gebracht, zelfs vreemde mensen (daar wordt denk ik mee bedoeld mensen die UDI niet kennen). Ook de 
samenwerking met de drie onderdelen was het publiek opgevallen, positief nieuws dus! 
In diezelfde vergadering wordt een brief van het Schans bestuur besproken. Nieuwe aanpassingen aan het 
contract en andere schermutselingen kenmerken die tijd in ons Cultureel centrum. Men is alert en het 
gesprek wordt aangegaan om de wind uit de zeilen te halen. In eerdere beschrijvingen van de historie 
hebben jullie kunnen lezen over de olielampen uit die tijd. Nog steeds is het gebruik van dit soort lampen 
binnen UDI met namen de lampionnen optocht een feit. Ik lees dat er twee stuk zijn en dat Teun 
Wagenveld, de vader van Chrisla Boertje (Lid) nieuw kan kopen en deze dan in zijn bezit houdt en zal onder 
houden.   
 

Op 4 mei is daar de dodenherdenking met het thema zoals dit 
krantenartikel aangaf, UDI was er ook dit weer bij en verzorgde op 
gepaste wijze en met muziek deze plechtigheid. 
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In mei trekken we er twee keer op uit voor serenades bij  
echtparen die 50 jaar getrouwd zijn. De eerste is bij ons  
gewaardeerd lid en zijn vrouw Leen en Jannie Degeling.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hierboven het echtpaar van Pelt die 50 jaar getrouwd waren 
en thuis voor de deur de serenade in ontvangst namen 

Na de vakantie en wel op 21 Augustus is er voor de derde keer het zomerfeest Baken en UDI is daarvoor 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tijdens de avondvierdaagse begin juni lopen we ook 
weer mee en een primeur zonder foto helaas van de 
Mini majorettes die inmiddels zo ver zijn dat ze mee op 
straat kunnen. Drie groepen meiden dus voor de 
drumband en de harmonie die deze dag door de warmte 
in het blauwe vestje op straat lopen. De geschiedenis 
voor mij herhaalt zich als Erwin, mijn zoon, zich met een 
dochter van vrienden van ons met een bos bloemen 
naast me komt lopen. Heel onbevangen zoals ik zelf 
ettelijke keren naast mij vader met UDI meeliep. Later 
zal hij lid worden.  
 

uitgenodigd om het feest uit te blazen. 
 
 
 
 
 
Op 25 augustus lopen drumband en majorettes mee aan lampionnen optocht te Oostvoorne. 2 dagen later 
zijn het onze leden Dik van Doorn en Esmeralda Degeling die in het huwelijksbootje stappen en het stel een 
serenade bezorgen. 
Vrolijkheid en verdriet liggen soms heel dicht  
bij elkaar, zo ook  bij het krijgen van het bericht  
dat op 2 september ons lid Gerrit van der  
Schoor is overleden. De wens was geen uitvaar  
met de harmonie maar wel muziek bij de  
crematie maar muziek van af de LP van UDI 
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Een zaal vol met 55+ op 9 Oktober in de Nieuwe Schans met speldjes vanuit de KNF voor Teun en Jan van 
der Meer 50 jaar lid UDI. De kop in de krant is veelzeggend en zo was het ook, onvergetelijk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

23 oktober, Onderlinge solistenconcours en  
concours majorettes/drumband 
 
 
 

 

 
 
Je moet als bestuur het goede voorbeeld geven 
was toen de slogan als je het onderlinge solisten 
concours wil stimuleren bij de leden. Zonder 
mee te doen voor de punten speelt het 
besturenorkest mee tijdens dit solisten 
concours.  
Van links naar rechts: Laurens Boer (toegevoegd om de partijen 
evenredig te krijgen, Arie v.d. Meer, Bert Bus Leo Robbemond, 
Norbert van Wijk, op rug gezien Petra Dauphin, Lena Schermer en 
Tom Jan v.d. Meer 
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De harmonie deed 30 oktober weer mee aan het VPR  
Eilanden festival in de Eendracht te Hellevoetsluis, niet  
voor punten maar een kritisch verslag met opbouwende  
punten om zo verder te kunnen.  
 

De intocht van Sint-Nicolaas is dit jaar op20 november. 
Het programma staat hier afgebeeld  

 

 
Het werd weer een echt kinderfeest met een speciale act van enkele  
Drumband leden die zich als zwarte piet hadden verkleed en zo mee  
Liepen in de stoet. De organisatie kon dit wel waarderen en ook de  
Journaliste had er een pennenstreek voor over.  
 
 

 
Met deze bovenstaande kop in de kranten als advertentie beleefden we op 18 december een samenzang 
met UDI, Rozenburgs Operettekoor en het Rozenburgs Mannenkoor.  
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Met bovenstaande tekst en kerstgroet van Jan van der Meer sluit ik 1993 af  
 

1994_aan het begin van het jaar en wel op 4 januari is traditioneel aan het worden de nieuwjaarsreceptie 
van UDI. En ook een goede gewoonte is het huldigen van jubilarissen.  De majorettes Cisca Quak en Lysette 
Mul beide voor 10 jaar en bij de drumband Norbert van Wijk en Arie van der Vliet voor 12,5 jaar 
lidmaatschap. UDI voorziet niet in speldjes voor deze jubilea maar via de Bond zijn er wel speldjes en zoals 
het stukje hiernaast  
aangeeft komt een bonds- 
vertegenwoordiger deze 
 uitreiken. 
 
Na het officiële gedeelte  
was er gelegenheid met  
elkaar gezellig het nieuwe  
jaar in te wijden.  De kop is  
er weer af en 1994 dient  
zich aan. 
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Na een verbouwing van het voormalige dienstencentrum is op 22 januari de heropening van het Het Anker 
en UDI liep voorop! 

 
 
Slot woord: 
 
Als je deze volgende 10 jaar bekeken en gelezen hebt dan kan je niet zeggen dat er niets gebeurd is of dat 
het saai is. De vereniging ontwikeld zich wel ook al lopen er een aantal leden weg en beginnen voor zich zelf. 
De drumband krabbeld terug, de majorettes maken een enorme sprong vooruit waardoor het leden aantal 
bijna de 120 aan tikt. De harmonie kraakt een beetje omdat de oudere leden moeite hebben om op straat 
mee te komen en er is wat gemor waar er met elkaar toch weer iets postief uitgehaald werd. Een ander 
bestuur die anders bestuurt, de vereniging vooruit en draaiende houdt, het is mooi om te lezen en er zelf 
aan mee te mogen doen en mijn steentje aan bij te dragen. Uiteindelijk met veel tijd en energie er “maar” 
67 pagina’s van weten te maken is ook nog een dingetje, maar ik hoop dat jullie er net zoveel plezier aan 
beleven als het maken er van! 
 
Met muzikale groet, 
 
 
Arie van der Meer 

 
 


